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TALLAFERRO 

També anirem explicant algunes curio-
sitats o anècdotes que, ja se sap, mai 
no manquen. 

Finalment, procurarem que el nostre 
espai no sigui només informatiu, sinó 
que, al mateix temps, també sigui un 
agradable passatemps per a tots els 
caçadors. Si ho aconseguim, haurem 
assolit el nostre objectiu. 

La Junta 

JA ESTEM EN «VEDA» 

Ha arribat l'hora de donar descans 
als gossos I de netejar bé les escope-
tes i, per què no dir-ho?, també d'estar 
una mica més per la dona del que hem 
estat durant aquests quatre mesos de 
cacera. I us dic una mica mès perquè, 
en acabar la caça, queden moltes co-
ses a fer, I cal que tots hi col·laborem. 
Si som molts, encara ens servirà de 
distracció, cosa que si fóssim pocs 
passaria a ser un sacrifici. Demanem, 
doncs, l'ajuda de tots els qui pugueu i 
tingueu voluntat de fer-ho, que partici-
peu en les tasques que es vagin realit-
zant; ja us anirem comunicant la forma 
de fer-les. Les més properes de les 
previstes, són: Compra de conills per 
repoblar, -Neteja d'alguns camins, 
-Repàs de carreteres, - I començar a 
organitzar la «Festa dels Caçadors». 

De la compra de conills en tindrà 
cura el nostre President, Pere Quera. 
Necessitarà ajuda, quan es rebin, per a 
vacunar-los, marcar-los a l'orella i dei-
xar-los anar als llocs on es cregui 
oportú. 

La direcció i organització per a la ne-
teja de camins, la portarà en Cristino 
Balateu. Us comunicarem amb antela-
ció els dissabtes o diumenges que tin-
drà lloc, a fi que tothom pugui venir-hi, 
aixi com l'hora i el lloc de trobada. Te-
nir els camins nets, a més d'ésser un 
compromís amb molts propietaris, és 
un bé per a tots els qui, per una raó o 
altra, anem per les muntanyes, ja que 
sl no es fes aixi, tots sabeu que aviat 
no es passaria enlloc... 

Doncs ànims i endavant. 

CENTRE 
EXCURSIONISTA BESALÚ 

Volem, des d'aquestes linies, agrair a 
«Tallaferro» l'oportunitat que ens ofe-
reix de poder expressar-nos i comuni-
car a tots els besalunencs interessats, 
les noticies i activitats de la nostra en-
titat, i de l'esport que representem a 
Besalú. v 

Creiem que una revista de caire cul-
tural i informatiu, era necessària per al 
coneixement i desenvolupament de la 
nostra vila, per la qual cosa felicitem 
l'equip de redacció per l'esforç que hi 
dediquen, i els desitgem sort i continuï-
tat en la tasca. 

S'ha aconseguit una bona fita dins 
Besalú. Ara, però, caldrà que entre tots 
li donem el suport que mereix i que ne-
cessita per tal que l'esmentada conti-
nuïtat sigui possible. 

El Centre Excursionista de Besalú 
ès, com bé deveu saber, una entitat es-
portiva. La nostra finalitat és el contac-
te amb la natura. 

Per fer excursions, no cal ésser atle-
ta nl fer cap gran esforç. Tots ho tenim 
a l'abast. Només fan falta ganes de ca-
minar I saber escollir l'excursió ade-
quada a les possibilitats de cada indivi-
du. 

Amb dedicació se'ns van enfortint les 
cames, i aixi hom aconsegueix d'arri-
bar en cims que, tot primer, ens podien 
semblar llunyans i fatigosos. 

Si llegint aquestes ratlles us animés-
siu a acompanyar-nos, podeu posar-
vos en contacte amb qualsevol mem-
bre de la Junta; el qual gustosament us 
podrà informar de les activitats ja pre-
parades. 

No oblideu que quants més siguem, 
més riurem, i que no tot és caminar, 
sinó també gaudir del cami que es fa, i 
de l'estona que podem passar junts. 

CLUB ESPORTIU BESALÚ 

Avui ès un d'aquells infreqüents i aï-
llats dies, en què al primer parpelleig 
d'ulls, encara llaganyosos, endevines 
que una agradable realitat ha dormit 
amb tu. I saps que ja no és cap somni 
estar allotjat al cor del poble, essent-
ne el seu portaveu i fidel confident. 

De braçet d'un il·lusionat grup de 
persones, tímidament tustarà les nos-
tres portes «Tallaferro», nadiua revista 
local que desvetllarà, ben segur, en 
molts de nosaltres, llunyans i nostàl-
gics records. 

Davant aquest important fet, una en-
titat al servei sols de l'esport ben poc 
té a dir en matèria tan generalment bui-
da com és la futbolística, a la qual tot-
hom té fàcil accés fullejant qualsevol 
publicació esportiva; i creiem encertar-
ho cedint o tractant de no acaparar ex-
cessiu espai, aixi la Redacció es veurà 
afavorida per aprofundir en temàtiques 
de contingut més fonamental que, per 
ara, les nostres. 

Tant de bo, i aixi ho voldríem, des-
prés d'aquest suposem que enlluerna-
dor primer exemplar, voregeu la drece-
ra que us ha de conduir a l'acompli-
ment del que ha d'ésser la vostra fita: 

Reflectir amb justícia el caminar d'un 
poble, retallant distanciaments, troce-
jant prioritats i, per senyera, sempre el 
mateix color per a totes les preten-
sions I inquietuds. 

Besalú, com tants d'altres llocs, pot-
ser ara més que mai agrairà aquesta 
fusió idíl·lica. I quan el temps llimi ine-

xorablement aquest meravellós botarull 
d'il.lusió, i ja a les nits sigui costós fer 
una selecció de treballs i composicions 
d'atraients titulars sota la trista, però 
companyona, llum d'una bombeta, no 
defalliu... El món, cal apuntalar-lo amb 
gent que cau i sap sempre tornar a ai-
xecar-se sense l'ajut de ningú. 

És el nostre sincer i encoratjador de-
sig. 

Club Esportiu Besalú 

L'ESPORT ESCOLAR 
Com potser ja sabeu, aquest any es-

tem participant en els Jocs Escolars de 
la Garrotxa. 

Tenint en compte la poca preparació 
anterior i la novetat, els resultats, fins 
ara, han estat profltosos, sobretot en 
l'aspecte d'obrir-nos més a l'exterior, i 
de fomentar bones relacions amb les 
altres escoles de la comarca. 

En la competició de Cross, desprès 
d'haver-se celebrat les quatre proves 
programades, hem obtingut tres tercers 
premis, és a dir, tres medalles de bron-
ze. 

Des d'ací volem donar les gràcies a 
totes les persones i entitats que van 
col·laborar en la realització del CROSS 
DE BESALÚ el 14 de gener. Cal fer es-
ment del fet que hem rebut moltes feli-
citacions per l'acurada organització, 
cosa que ens dóna ànims per a prope-
res edicions. 

Dos equips de bàsquet infantil, mas-
culí i femeni, tenim competint en el 
Campionat Escolar Comarcal. A pesar 
que els seus resultats encara no són 
gaire positius en el marcador, creiem 
que és de justicia assenyalar l'entu-
síasme i la dedicació de tots els juga-
dors i jugadores. Volem agrair també a 
la Montserrat Casaponsa la seva dedi-
cació desinteressada com a entrena-
dora. 

En handbol, la manca de competició 
oficial a la nostra comarca fa necessari 
concertar partits amistosos amb d'al-
tres equips de les rodalies. Tenim for-
mat un equip infantil masculí, i de mica 
en mica el seu nivell de joc va millorant. 

També estem inscrits per a participar 
en les competicions de tenis taula i na-
tació, però encara no han començat. 

Aprofitant aquest Butlletí d'Informa-
ció Municipal, voldríem demanar a l'A-
juntament que fes tot el possible per 
arranjar la pista pollesportiva, ja que el 
seu estat cada dia és pitjor, i és peri-
llós per als jugadors. 

I ja per acabar, donem les gràcies a 
tots els professors i pares d'alumnes 
que ens ajuden cada dissabte en el 
transport dels diferents equips, i dema-
nem la col·laboració de tots els altres 
pares per a fer possible la continuïtat 
de l'esport escolar a la nostra escola. 

La Comissió d'Esports 


